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To Grow-up with Huawei Technologies:

Taking the Opportunity to Success

	职位：预算专员

	招聘人数：1名

	工作职责
	1. 开展区域的财务战略规划、年度预算，制定经营目标；

2. 负责区域经营指标管理，包含经营指标制定和分解、日常监控和绩效评估工作；

3. 进行区域月度滚动预测和经营分析，并提出改进建议；

4. 例行开展成本费用管理，提升组织盈利能力。


	工作地点
	Duesseldorf, Germany

	资格及能力要求
	1. 会计、财务、金融、税务、经济等专业大学本科及以上学历。
2. 至少1年以上财务管理工作经验，有重大项目概算、预算制定及成本核算等财务管理、大型跨国公司工作背景为佳（不限国内或国外）。
3. 熟练掌握Excel、Word和PowerPoint的操作。
4. 工作态度好，沟通和学习能力强。
5. 中文熟练，英语可作为工作语言。


	联系方式
	如果您对此职位感兴趣，请将您的中、英文简历,您所申请的职位，最早入职的时间以及您的薪金期望发至 ：Recruiting.EU@huawei.com



	Budgeting specialist (Financial Planning & Analysis)

	Number of recruits：1

	Responsibilities
	1. Responsible for the regional financial strategic planning, annual budget
2. Responsible for the performance management, assessment at all levels
3. Carrying out the monthly rolling forecast and financial analysis with recommendations for corrective action
4. Launch the expense management and cost control as routine work and improve the profitability of the organization 



	Workplace
	Duesseldorf, Germany

	Qualifications and competency requirements
	1. Bachelor degree or above major in accounting, finance, taxation or economics
2. At least 1 year or above working experience in finance management; experiences of significant project budget estimates, budgeting and cost accounting and other financial management, as well as having large multinational companies working background will be considered as advantages.

3. Skillful in Excel, Word and PowerPoint operation
4. Strong capacity in learning and communication, good working attitude
5. Ability to communicate well both in written and spoken English language, fluent Chinese is a must.

	Contact method
	If you are interest in this position, please send your detailed Resume/CV (photo attached) in English via E-Mail to Recruiting.EU@huawei.com indicating the position you apply, your earliest start date and salary expectation.





